
Πρακτικά ΔΣ 19 Ιουνίου 2007 
 
Παρόντες: Κοτζαμάνης. Βαν Μπούσχοτεν, Βογιαζίδης, Παπακωνσταντίνου 
 
Συζητήθηκαν και εγκρίθηκαν οι επιστολές που μας ανέθεσε η ΓΣ να στείλουμε στις 
Πρυτανικές Αρχές, σχετικά με τις δημόσιες επενδύσεις, τις εκλογές για την 
Κοσμητεία και τη λειτουργία της βιβλιοθήκης. Για την αποστολή θα φροντίσει η Βαν 
Μπούσχοτεν. Τα πρακτικά από τη συνάντηση με τον Κλαψόπουλο θα τα στείλει ο 
Παπακωσταντίνου αφού ενσωματώσει τα στοιχεία που έστειλε η Έφη Γαζή, μέλος 
της Eπιτροπής Bιβλιοθήκης. 
Οι παρατηρήσεις που μας έστειλε ηλεκτρονικά ο Σφουγγάρης σχετικά με τις 
επιστολές θα συζητηθούν στο επόμενο ΔΣ. 
Για την οργάνωση της ιστοσελίδας θα φροντίσει ο Παπακωνσταντίνου. Στόχος μας 
είναι να είναι απλή και εύχρηστη, να περιέχει όλα τα κείμενα του ΔΣ και τα πρακτικά 
των ΓΣ, και να μπει σε λειτουργία το Σεπτέμβριο. 
Συζητήσαμε επίσης το πρόβλημα που προέκυψε με τους συμβασιούχους 407, από το 
Γενάρη στο Πανεπιστήμιο Μακεδονίας και τώρα στο Πανεπιστήμιο Κρήτης. Όσοι 
έχουν συμπληρώσει τριετία, δεν θα πληρωθούν τα δεδουλευμένα, δεν θα 
επαναπροσληφθούν και στο ΠαΜακ τους απαγόρεψαν κιόλας να ζητήσουν δουλειά 
σε άλλο Πανεπιστήμιο. Πρόσφατα έγινε επερώτηση στη Βουλή από δύο βουλευτές. 
Ο Νομικός Σύμβούλος του Υπ. Παιδείας αποφάνθηκε ότι η απόλυσή τους είναι 
σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία, αλλά όχι η απαγόρευσή τους να εργαστούν 
αλλού. Εν αναμονή της δράσης που θα αναπτύξει η ΠΟΣΔΕΠ στο θέμα αυτό, 
αποφασίσαμε να μελετήσουμε ποια είναι η κατάσταση στο ΠΘ. Θα συγκεντρώσουμε 
τα ονόματα και τα email των συναδέλφων 407 που εργάστηκαν 6 εξάμηνα και 
εξακολουθούν να εργάζονται και σήμερα. Μετά θα τους στείλουμε ένα 
ερωτηματολόγιο. Τις διευθύνσεις πρέπει να τις έχουμε συγκεντρώσει ως τη Δευτέρα 
2 Ιουλίου. Τότε θα συνέλθει το ΔΣ στις 9 το βράδυ. 
Δεν θεωρήσαμε σκόπιμο να συγκαλέσουμε νέα ΓΣ πριν τις θερινές διακοπές. 


